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From: 5.1.2e Wr )

Sent: Tue 12/22/2020 8:36:37 AM

Subject: RE: opnieuw gebeld door van Lauerns over decentraalvaccineren

Received: Tue 12/22/2020 8:36:38 AM

done

Verzonden: maandag 21 december 2020 22:10

Aan:BE12[15120]JBEN minvws.nl>

Onderwerp: FW: opnieuw gebeld door van Lauerns over decentraal vaccineren

Urgentie: Hoog

Hoi,
Zie reactie van EER Het komt er dus op neer wat de minister in de Kamer ook heeft gezegd, we hebben een plan gebaseerd

op de keuze voor centrale locaties, dat gaan we nu niet opeens omgooien.
Kun jij dit aan hem terugkoppelen als je weer aan het werk bent?

Groeten,

Verzonden: maandag 21 december 2020 21:53

Aan:BRBB. EB BE minvws.nl>

Onderwerp: RE: opnieuw gebeld door van Lauerns over decentraal vaccineren

Ha [EKER EXER)
Het beleid over de manier van toepassen op centrale locaties staat al een tijd vast. Ik heb hem uitgebreid toegelicht waarom de

keuze voor dat beleid is gemaakt em dat andere landen anders handelen. Ik heb nu geen extra toelichting voor hem.

croet, EEN

van: EE BEI IE GEER BED)SEER@ nin vs. >Verzonden: maandag 21 december 2020 13:43

Aan:BRE.BE) < minvws.nl>

Onderwerp: FW: opnieuw gebeld door van Lauerns over decentraal vaccineren

Nog een nabrander: eerder PEL 5.1.2¢ BF aan dat het goed zou zijn om nog te checken bij of zij zich in het verhaal

herkent. Just to be sure.

Groeten,IEE] EXE)
ver: HED IE. IE EDEEED

Verzonden: maandag 21 december 2020 12:39

Aan:BRE[ 5.1.2 | < minvws.nl>

Onderwerp: RE: opnieuw gebeld door van Lauerns over decentraal vaccineren

JED
Ik wil best contact opnemen met ERE [BEER], maar ik kan hem inhoudelijk niet van antwoord voorzien.

Hij vraagt naar redenen waarom iets in andere landen wel kan en hier niet. Ik weet niet hoe de vaccinatie in andere landen

plaatsvindt en wat hun overwegingen zijn in vergelijking met hier.

Dus het lijkt me aan iemand uit jullie team om op hem te reageren.

Groeten,

Verzonden: zaterdag 19 december 2020 16:28

Aan: 512} (5.1.2¢] 5.1.20) minvws.nl>

Onderwerp: FW: opnieuw gebeld door van Lauerns over decentraal vaccineren

Ho [ERE ENE)Wil jij op deze aanvullende vraag reageren naar EEE}
Groet, [RFS
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vn: EXE, BE. (RED) EXER minus.»
Verzonden: donderdag 17 december 2020 09:23

Onderwerp: opnieuw gebeld door [ERE ERIER van Lauerns over decentraal vaccineren

Hoi!

Ik heb gisteren de vraag van over decentraal vaccineren naar doorgegeven, en daarop heeft JERE
contact gehad met Hij belde me vanochtend, met dat hij blij was da hem zo snel belde. Tegelijkertijd had hij na de

nieuwsuur uitzending van gisteren nog wel vervolgvraag. Hij meende uit deze uitzending te kunnen afleiden dat decentraal in

andere landen wel gaat gebeuren. Hij vroeg zich af of hij dat goed had gezien. Verder had hij naar aanleiding van deze

uitzending de vraag hoe het politieke risico is gewogen, als in andere landen met meer tempo en gerichter het vaccineren kan

plaatsvinden doordat het decentraal plaatsvindt dan in Nederland.

Ik had hier geen antwoorden op, leek me wel goed deze vraag aan jullie door te spelen.

Daarnaast vertelde hij dat men in Rotterdam (zowel de VVT als de gehandicaptenzorg die hij vertegenwoordigd) met veel

energie werkt aan wat men moet doen; deze ochtend was er een overleg geweest met alle zorgaanbieders.

Ministerie van VWS

aminvws.nl


